

AFFORDABLE BESPOKE FURNITURE SOLUTIONS

Our passionate, experienced team of designers, craftsmen and installers will create the high-quality furniture you've been looking for.



NO JOB TOO BIG OR TOO SMALL!

| منتجات التغليف الخشبية | المنتجات الخشبية القياسية | الأثاث الخشبي المصمم وفق الطلب |
|--|---|---|
| ألواح خشبية طبيعية وصناعية للديكورات الداخلية، مفصلة حسب الطلب ومقاومة للعوامل الطبيعية، أخشاب عالية الضغط (أم دي أف). | الأبواب وإطاراتها، العتبات الأرضية والجانبية، منتجات التغليف الخشبية. | الأثاث المنزلي، طاولات الخدمة، مكاتب الاستقبال، طاولات المحاسبة، الديكورات الخشبية، السلالم، المطابخ، رفوف محلات التجزئة، غرف القياس والحمامات وغيرها الكثير. |



٢ مرحلة التصنيع

يعمل فريق النجارين لدينا ضمن ورش عمل حديثة ومجهزة لكافة التقنيات المتطورة، فضلا عن أدوات النجارة التقليدية، مما يؤهلهم لتحويل الأفكار إلى حقيقة سواء كان مشروعاً تجارياً ضخماً أو لمسة خاصة تود إضافتها إلى منزلك.

١ مرحلة التصميم

مع فريق التصميم الداخلي ذو الخبرة الواسعة، سنعمل معكم على إيجاد أفضل الحلول وتحويل أفكاركم إلى صور ونماذج ثلاثية الأبعاد قبل أن تصبح حقيقة واقعة.

كيف نعمل؟

نمزج بين المهارات الحرفية والتقنيات الحديثة لنقدم خدمات متكاملة تبدأ بالتصميم وتنتهي بالتركيب، من قطعة أثاث معقدة، إلى مشروع تجديد كامل. إن الاهتمام بأدق التفاصيل وبمستوى عال جداً من الخدمة الشخصية هو أبرز ما يميز جميع أعمالنا.

٣ مرحلة التركيب

يقوم فريق التركيب المحترف لدينا بتقديم هذه الخدمة لجميع مشاريعنا في كافة أرجاء المنطقة.

**نحن هنا لنساعدك
على اكتشاف الأثاث الأمثل
لجميع احتياجاتك لنقوم
بتحويلها إلى واقع يلبي تطلعاتك.**



spark | البريق للتجارة
SPARK TRADING

اتصل الآن على **عبدالله الهطالي** على الرقم ٩٦٤٣٥٧٤٣ أو على **نسليم صديقي** على الرقم ٩٨٠٨٠٢٣٥
احصل على خصم بنسبة 10% على جميع طلبات الأثاث عند اصطحابك لهذا الاعلان.

البريد الإلكتروني: info@sparktrd.com

خريطة الموقع:
23.642556, 58.099861

حلول الأثاث المصمم وفق الطلب وبأسعار معقولة

نحن فريق محترف من المصممين
والحرفيين واختصاصي التركيب،
نقوم بتصميم الأثاث
عالي الجودة الذي تبحث عنه.



BESPOKE JOINERY ITEMS

FURNITURE, BAR COUNTERS, RECEPTION DESKS, CASH DESKS, PANELLING, STAIRWAYS, KITCHENS, RETAIL FIXTURES AND FITTINGS, TOILET CUBICLES AND MANY MORE.

STANDARD JOINERY PRODUCTS

DOORS, FRAMES, ARCHITRAVES, VENEERED BOARDS, SKIRTING, ETC.

ATTRACTIVE VENEERS

NATURAL AND ARTIFICIAL VENEER CUTTING, STITCHING, BOOK MATCHING WITH HOT PRESSING ON DOORS, MDF AND OTHER MATERIALS.



HOW WE DO IT?

We combine traditional working values with modern techniques to provide a full design and installation service.

From an intricate piece of bespoke furniture, to a full-scale restoration project, all our work receives meticulous attention to detail and an extremely high level of personal service.

STEP ① - DESIGN STAGE

With our in-house design and technical team, we will work with you by creating 3D visuals and samples to find the best solution, before making your vision a reality.

STEP ② - MANUFACTURING

Our master craftsmen use a modern, fully equipped workshop with a combination of high performance and traditional woodworking machinery to deliver both large-scale commercial projects as well as one-off designs for private clients who are looking for a special touch for their home.

STEP ③ - INSTALLATION

Our team of experienced, professional installers offer an installation service for all of our projects throughout the region.

DISCOVER THE PERFECT FURNITURE FOR YOUR NEEDS BY WORKING WITH US TO DESIGN IT YOURSELF.



Call **Abdullah Al Hattali** on **96 43 57 43** or **Naseem Siddiqui** on **98080235** today, and mention this flyer to avail a **10% DISCOUNT ON ALL FURNITURE ORDERS.**

Email: info@sparktrd.com

